李偉民律師事務所 MAURICE WM LEE SOLICITORS



Issue 48 04/2014

HKDA Global Design Awards 2013

Mr. Jason Kwan is a talented designer who created our Law Firm's logo. For the event of HKDA Global Design Awards 2013, he won an award in the category of "Graphic Logo" for his logo designed for us.

We sincerely congratulate him and would like to share the good news with all of you.

Please find below the award-winning logo and the website of our designer Mr. Jason Kwan:

李偉民律師事務所 MAURICE WM LEE SOLICITORS

Designer's website: www.jkwan.hk

HKDA 環球設計大獎 2013

年輕設計師關子軒為本所設計律師事務所之標誌,他在 HKDA 環球設計大獎 2013 年中, 憑該設計贏得了"平面標誌"設計大獎。

我們在此恭喜關先生及和各位分享這喜訊。

請按以下連結觀看得獎作品和關子軒的網頁:

李偉民律師事務所 MAURICE WM LEE SOLICITORS



設計師網頁: www.jkwan.hk

If you do not wish to receive our newsletter, please contact our Administration Manager at info@wmleehk.com or (852) 2899 6610.

Copyright ©2014 Maurice WM Lee Solicitors

如閣下不欲收取本事務所的通訊,讀電郵至 info@wmleehk.com 或致電(852) 2899 6610 與行政經理聯絡。 ©2014 李偉民律師事務所版權所有